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Verslag vergadering raadsronde groene kamer d.d. 26 maart 2019 

Verslag: mevrouw Sinsel 
 
Bestemmingsplan Molensingel – Sandersweg 
 
Aanwezig: 
Voorzitter:  de heer Steijns 
College: wethouder Krabbendam  
Griffie: de heer Jutten (secretaris) 
Fractiewoordvoerders: de dames Meijer (50PLUS), Schut (SP), Van de Wouw (VVD) en de heren 

Barendse (D66), Bolleman (GroenLinks), Borgignons (PvdA), Brüll (CDA), Frijns 
(Sociaal Actieve Burgerpartij), Raike (Groep Gunther), Smeets (Partij Veilig 
Maastricht) en Willems (Seniorenpartij Maastricht) 

  
 
De voorzitter opent de vergadering om 19.02 uur. De voorzitter deelt mee dat beoogd wordt het 
hoofdgebouw, de opslagfaciliteiten en de oppervlakte voor de buitenverkoop van Intratuin aan de 
Molensingel 87 uit te breiden. Op het aangrenzende perceel zal langs de Molensingel een nieuwe 
parkeerplaats, als overloopvoorziening, worden aangelegd. Uitbreiding van het inpandige deel van 
detailhandelsfuncties dient elders in de stad gecompenseerd te worden. Daartoe wordt op het perceel 
Sandersweg 195 de aanduiding voor een agrarisch tuincentrum weggenomen. Hierover is 
overeenstemming tussen betrokken partijen. 
 
D66 (Barendse) heeft verder geen vragen en concludeert tot een hamerstuk. 
 
De Seniorenpartij Maastricht (Willems) heeft geen vragen en concludeert tot een hamerstuk. 
 
Partij Veilig Maastricht (Smeets) is blij met deze uitbreiding en de werkgelegenheid die dit misschien 
met zich meebrengt. Het stuk is rijp voor besluitvorming in de raad. 
 
50PLUS (Meijer) acht het stuk rijp voor besluitvorming in de raad. 
 
De VVD (Van de Wouw) dankt voor het uitvoerige stuk en de uitvoerige uitleg. Het stuk is rijp voor 
besluitvorming in de raad. 
 
De SP (Schut) heeft geen vragen. Het stuk is rijp voor besluitvorming in de raad. 
 
De Sociaal Actieve Burgerpartij (Frijns) vindt het stuk helder. De bijgevoegde plattegronden zijn ook 
zeer behulpzaam. 
 
De PvdA (Borgignons) stelt vast dat Intratuin enerzijds wordt uitgebreid en dat anderzijds vierkante 
meters worden weggenomen. Is er geen mogelijkheid meer binnen dit bestemmingsplan voor een 
uitbreiding van Intratuin in de toekomst? 
 
GroenLinks (Bolleman) heeft geen vragen. Het stuk is rijp voor besluitvorming in de raad. 
 
Het CDA (Brüll) gaat akkoord met het voorstel. Het stuk is rijp voor besluitvorming in de raad. 
 
Groep Gunther (Raike) sluit aan bij het CDA. Het stuk is rijp voor besluitvorming in de raad. 
 
Wethouder Krabbendam beantwoordt de vraag van de PvdA ontkennend. 
 
De PvdA (Borgignons) gaat akkoord. Het stuk is rijp voor besluitvorming in de raad. 
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel wordt doorgeleid als hamerstuk naar de raad van 2 april 
2019. 
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De voorzitter sluit onder dankzegging van de aanwezigen de vergadering om 19.06 uur. 
 
 
 
Maastricht, 26 maart 2019 
 
 
 
Jutten       Steijns 
Secretaris     Voorzitter 


